
PROTOKOt Nr XXXIII/2018

SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 14 SIERPNIA 2018r.

W SALI POSIEDZEN URZ^DU GMINY

Liczba radnych -15

Liczba obecnych -14

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w sesji udziat wzieji:

Wojt - Marian Holak

Skarbnik - Elzbieta Andryszczak

Sekretarz - Alina Jarecka

Sottysi (lista obecnosci sottysow stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu).

Porzqdek sesji:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porzqdku obrad.

3. PodjQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu gminy na 2018r,

2) zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

3) zmiany uchwaly nr XXX/179/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 marca 2018 roku w

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,

4) zmiany uchwaty nr XXV/145/2017 z dnia 22 sierpnia 2017 roku w sprawie zacia.gnie.cia

pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej wtodzi,

5) zaciajjniQcia pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i

Gospodarki Wodnej w todzi,

6) zaciajgniQcia kredytu dlugoterminowego,

7) maksymalnej liczby zezwoleri na sprzedaz napojow alkoholowych na terenie gminy

Budziszewice,

8) ustalenia wynagrodzenia Wojta Gminy Budziszewice (wprowadzony na sesji).

4. Zakohczenie obrad.

PUNKT 1.

OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE QUORUM.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dokonat otwarcia XXXIII sesji Rady Gminy

Budziszewice, po czym stwierdzil quorum, informuj^c, ze na 15 radnych obecnych jest 14.

PUNKT 2.

PRZEDSTAWIENIE PORZA.DKU OBRAD.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - przedstawit porzqdek obrad, ze zmianaj

w punkcie 3. ,,Podje,cie uchwat w sprawach" dodac ppkt 8) „ ustalenia wynagrodzenia Wojta Gminy

Budziszewice" po czym zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

PUNKT3

PODJE.CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv budzetu gminv na 2018r.

Skarbnik -Elzbieta Andryszczak - poinformowata, ze potrzeba wprowadzenia zmian w budzecie

podyktowana jest otrzymanymi dotacjami na realizacjQ zadari wtasnych ( dotacja na zakup sprze,tu

dla OSP w Budziszewicach) , zleconych ( dotacja na wybory , pomoc spotecznaj oraz otrzymanq

darowizna, na tegoroczne dozynki. To zmiany po stronie dochodow i odpowiednio zmiany po stronie

wydatkow. Co do wydatkow projektujemy zwie,kszyc kwote, srodkow z przeznaczeniem

m.in. na budowe. chodnika w Re,kawcu o 15 tys. zt, na budow^ drogi w Helenowie i na odbior

i zagospodarowanie odpadow komunalnych.. Po zmianach plan dochodow wynosi 13.618.975,92 zt

(po zwie.kszeniu o 39.694,00 zt) ; przychodow 3.939.343,00 zt (po zwie.kszeniu o 1588.516,00zt);

wydatkow 16.539.609,72 zt (po zwie,kszeniu o 198.210,00 zt) ; planowany deficyt 2.920.633,80 zt

(po zwi^kszeniu o 158.516,00 zt).

Radny- Mirostaw Matysik - zapytat czym podyktowane jest zwie.kszenie srodkow na drogQ

w Helenowie i czy b^dzie lepsza ?

Wojt -Marian Holak - w budzecie zabezpieczylismy kwot$ ok.138 tys.zt, ponizej kwoty

kosztorysowej. W przetargu wptyne.ty dwie oferty, najnizsza z cen wynosi 228 tys.zt . Dochodza,

rowniez koszty inspektora nadzoru. Nie mamy wi^c petnego pokrycia srodkow, stqd w projekcie

uchwaty przewidujemy zwie.kszenie srodkow na realizacj^ drogi w Helenowie do kwoty 230 tys.zt.

Dtugo zastanawiatem si$ czy podejmowac tQ inwestycj^ z racji wtasnie kosztow. Jednakze fakt,

iz droga ta tqczy SJQ z Mierznem, zasadna jest jej realizacja na zaplanowanym odcinku.

Perspektywicznie bowiem droga ta be.dzie uzytkowanym potqczeniem obu cz^sci gminy.

Radny - Andrzej Bronowski - co be,dzie robione na drodze w Helenowie?

Wojt -Marian Holak - wyrownanie warstwq ttucznia, asfalt, pobocza i przepusty przy wjezdzie

z drogi powiatowej.

Odnosnie do chodnika w R^kawcu Wojt poinformowat, ze dodatkowe srodki przeznaczone b^da^ na

roboty odwodnieniowe. Cze.sc odwodnienia zrobiono, ostatnie ulewy pokazaty , iz konieczne

sa, dalsze dziatania w tym zakresie.

Radny - Wtadystaw Pawelec - czy zwie.kszenie srodkow na odbior odpadow wiqze si§

z koniecznoscia, podniesienia optat ponoszonych przez mieszkahcow?

Wojt-Marian Holak - ceny w przetargach ogtaszanych przez gminy generalnie wzrosty od 30-50%. U

nas tez wzrosty. Poki co, stawek za odbior odpadow nie b^dziemy podnosic, nie mniej temat ten

w przysztosci si§ pojawi.

Radny -Wtadystaw Pawelec - co z wysypiskiem?

Wojt - Marian Holak -jest problem z wytonieniem wykonawcy wysypiska.

Radna- Mart a Bihczyk - na jakiej podstawie przesuwamy w budzecie pieni^dze na odpady. Wydatki

i dochody powinny SJQ bilansowac.



Wojt - Marian Holak - p.Skarbnik pytata w RIO. Prezentujq stanowisko, ze w zaistniatej na rynku

szczegolnej sytuacji zwiqzanej z duzym wzrostem cen za ustugi zagospodarowania odpadow,

nie be.dq kwestionowane zmiany w budzetach mimo braku bilansowania.

Radna - Mart a Binczyk - - czy mamy opini^ RIO w tej sprawie?

Skarbnik - Elzbieta Andryszczak - z RIO mamy informacj^ , ze mozemy przesunqc srodki. Gminy

zgtaszaja. podobny jak u nas problem, tak wie.c RIO zna sytuacj^ i stoi na stanowisku, by przesunqc

te srodki.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

gminy na 2018r., po czym poddatgo pod gtosowanie, wwyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0.

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXXIII/193/2018 w sprawie zmiany budzetu gminy na 2018 rok stonowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

2) zmianv wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Budziszewice

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - zmiany sa. konsekwencja, zmian wprowadzonych

zarzqdzeniem Wojta i uchwatq sprzed chwili. Zmiany wieloletniej prognozy to dostosowanie

do wielkosci wynikajqcych z budzetu.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie,

w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0.

Uchwafe. przyjqto.

Uchwata Nr XXXIII/194/2018 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

3) zmianv uchwatv nr XXX/179/2018 Radv Gminv Budziszewice z dnia 28 marca 2018 roku

w sprawie udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu

Skarbnik - Elzbieta Andryszczak - zmiana dotyczy zwie.kszenia pomocy o 15 tys.zt, ktora^ to kwot^

wprowadzilismy dzisiaj do budzetu w drodze jego zmiany. Po zmianie kwota pomocy Powiatowi

wynosi 160 tys.zt.

Radny - Mieczystaw Mikinka - czy wystarczy juz pienie.dzy na wybudowanie chodnika?

Wojt- Marian Holak - tak, wystarczy.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty

nr XXX/179/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu po czym poddatgo pod gtosowanie, wwyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw — 0

• wstrzymato s/£ - 0.



Uchwaty przyjqto.

Uchwata NrXXXIII/195/2018 w sprawie zmiany uchwaty nr XXX/179/2018 Rady Gminy Budziszewice

z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

4) zmianv uchwatv nr XXV/145/2017 z dnia 22 sierpnia 2017 roku w sprawie zaciagniecia

pozvczki dtugoterminowei z Woiewodzkieeo Funduszu Ochronv Srodowiska i

Gospodarki Wodnei w todzi

Skarbnik -Elzbieta Andryszczak - uchwata byta podejmowana w 2017r. na zaci$gnie.cie pozyczki na

budowe. kanalizacji w ulicy Szkolnej i Kolejowej. Obecnie realizujemy II etap, ul. Lesna. W zwi^zku

z tym, ze w przetargu zmniejszyt SJQ koszt budowy, zmniejszamy kwotQ pozyczki.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty

nr XXV/145/2017 z dnia 22 sierpnia 2017 roku zaciajnie,cia pozyczki dtugoterminowej

z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w todzi, po czym poddat

go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0.

Uchwatq przyjqto.

Uchwata Nr XXXIII/196/2018 w sprawie zmiany uchwaty nr XXV/145/2017 z dnia 22 sierpnia 2017 w

sprawie zaciqgnigcia pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i

Gospodarki Wodnej w todzi stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

5) zaciagniecia pozvczki dtugoterminowei z Woiewodzkiego Funduszu Ochronv

Srodowiska i Gospodarki Wodnei w todzi

Skarbnik -Elzbieta Andryszczak - pozyczka na budowe, zeroenergetycznego budynku pasywnego.

O dofinansowanie do kwoty 261133 zt be.dziemy ubiegac sie, WFOSiGW , z czego 30% w formie

dotacji i 70% pozyczki.

Wojt - Marian Holak - czekamy na wytyczne Zarzqdu WFOSiGW rozszerzaja,ce katalog przedsi^wzi^c

do dofinansowania ze srodkow Funduszu. Gdy b^dzie zmiana wytycznych, b^dziemy mogli ztozyc

wniosek o dofinansowanie , o czym wspomniata p.Skarbnik. Takze w NFOSiGW be.dziemy mogli

ubiegac sie. o dofinansowanie , w IV kwartale ma bye nabor wnioskow . Tarn dofinansowanie na

catosc wktadu wtasnego wygl$da naste.pujqco: 40% dotacji i 60% pozyczki. Uzyskanie srodkow

uwarunkowane jest m.in. ztozeniem wniosku przed oddaniem budynku do uzytkowania.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zaciggniQcia
pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej

w todzi, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0.



Uchwatq przyjqto.

Uchwata NrXXXIII/197/2018 w sprawie zaciqgnigcia pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w todzi stanowi zatqcznik do niniejszego
protokotu.

6) zaciagniecia kredytu dtugoterminowego

Skarbnik -Elzbieta Andryszczak - kredyt na planowany deficyt w zwiqzku z realizacjq zadah
inwestycyjnych. Ogtosimy przetarg na zaciajjniQcie kredytu do kwoty 1.587.000 zt.
Radny - Andrzej Bronowski - to kredyt na budowe. szkoty? Me juz zaptacilismy?

Wojt - Marian Holak - zaptacilismy ok. 1.020.000 zt. Mamy jeszcze do wzi^cia z RPO
ok.2.100.000 zt.

Radny - Mirostaw Matysik - w nowym budynku szkoty b^dzie wiejcej sal? czy ich liczba b^dzie

wystarczajqca?

Wojt - Marian Holak - tak. w istniejqcym budynku sal brakuje. Do tej pory nie byto mozliwosci

pozyskania srodkow unijnych na budowe. szkoty. Gdy pojawity si$ srodki na budynki pasywne w RPO,
wykorzystalismy to.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zaciggni^cia
kredytu dtugoterminowego, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw-0

• wstrzymato sie. - 0.
Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXXIII/198/2018 w sprawie zaciqgni^cia kredytu dtugoterminowego stanowi zatqcznik
do niniejszego protokotu.

7) maksvmalnei liczbv zezwolen na sprzedaz napoiow alkoholowych na terenie gminv
Budziszewice

Angelika Stomska - pracownik UG- przedstawita projekt uchwaty. Poinformowata, ze w wyniku
zmiany przepisow rady gmin zobowigzane sq w miejsce dotychczasowych uchwat o maksymalnej

liczbie punktow podjqc uchwaty w sprawie liczby zezwolen . Projekt ten uwzgl^dnia istniej^ce

punkty i wydane zezwolenia .
Przewodniczgcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie maksymalnej

liczby zezwolen na sprzedaz napojow alkoholowych na terenie gminy Budziszewice, po czym poddat
go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14
• przeciw — 0

• wstrzymato SJQ - 0.
Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXXIII/199/2018 w sprawie maksymalnej liczby zezwolen na sprzedaz napojow
alkoholowych na terenie gminy Budziszewice stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.



8) ustalenia wvnaerodzenia Woita Gminv Budziszewice

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka - poinformowata, ze od 1 lipca 2018r. obowia.zuje nowa tabela

wynagrodzeri wojtow. Wynagrodzenie zasadnicze wojtow gmin do 15 tys. zt wynosito

do 30.06.2018r. 4200-5900. Obecnie 3400-4700 . Wysokosci pozostatych sktadnikow bez zmian.

Wynagrodzenie zasadnicze Wojta naszej Gminy ustalone w 2017r. wynosi 5.600,00 zt, wymaga

wiqc obnizenia, propozycja Przewodniczqcego Rady: 4.700,00 zt.

Ogotem (tqcznie z dodatkiem funkcyjnym, specjalnym i za wieloletniq pracej ustalone w 2017 roku

Wynagrodzenie miesi^czne wynosi 9.760,00 zt brutto. Propozycja Przewodniczqcego Rady -

pozostawic w kwocie 9.760,00. I tutaj, zwi^kszenie dodatku specjalnego z dotychczasowych 20%

na 40% tqcznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego pozwoli pozostawic

Wynagrodzenie miesigczne w kwocie ustalonej w 2017 roku.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wojta Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymafo SJQ - 0.

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXXIII/200/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wojta Gminy Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokofu.

PUNKT4.

ZAKONCZENIE OBRAD.

Przewodniczqcy Rady- Piotr Jagietto przed zakohczeniem obrad udzielit gtosu Wojtowi.

Wojt - Marian Holak przedstawit informacje o najwazniejszych dziatah podje.tych w okresie od

ostatniej sesji Rady Gminy:

- budowa pasywnego budynku szkoty przebiega sprawnie, na koniec sierpnia br. budynek ma bye

gotowy z zewnajrz, na dole instalowane jest ogrzewanie, na dachu sa. zaktadane panele

fotowoltaiczne;

- w najblizszym czasie ruszy budowa kanalizacji na Lesnej;

- maszt na Osiedlowej - wydana decyzja lokalizacyjna, nie ma odwotah i mamy nadzieje^ ze nikt nie

wniesie odwotania; inwestor informowat , ze jesli nie be.dzie odwotari , na pocz^tku pazdziernika

chcq ruszyc z budowy;

-maszt w Teodorowie - sprawa w NSA jeszcze nierozpatrzona;

- stowarzyszenia z terenu naszej gminy podpisaty umowy na plac zabawa, sitownie, urzqdzenia

rekreacyjne wokot szkoty;

-droga wojewodzka do Zaosia (w lesie) w trakcie budowy, b^dzie poszerzona o 1,5m.

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto - dzi^kujqc wszystkim za przybycie zamkna,t XXXIII Sesj^

Rady Gminy.

Protokotowata: Przewodnic

Alina Jarecka


